
Referat fra bestyrelsesmødet i

afd. 1 tirsdag den 23. juni 2020.

 1. Orientering fra formanden Hanne Sørensen.

 Hanne orienterede om, at ALLE klager fra beboerne
 skal ske skriftligt.

 Hanne orienterede om at økonomien var god både i afdelingen
 og hovedselskabet.

 Hanne fortalte at det aflyste kursus for 
 afdelingsbestyrelsesmedlemmer som blev aflyst pga. corona 
 finder sted lørdag den 7. november 2020 
 nærmere herom senere.
 

 2. Orientering fra viceværeten Kurt Jacobsen.

 Kurt orienterede om, de dårlige hække på Ole Kirks Alle,
 der er sendt nogle hække til undersøgelse for sygdomme.

 Kurt orienterede bestyrelsen om nogle af beboerne på Skjoldsvej
 ikke passede deres haver og udenomsareal.
 

 Ligeledes fortalte Kurt, at han trapper ned
 og pr. 1. september 2020 kun arbejder 3 dage om ugen.

 3. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.

 Bestyrelsesmedlem Jørgen Knudsen spurgte viceværten om,
 der er kommet klager over glatte fliser ved handicapboligerne.
 Kurt J. svarede, at det er der ikke.

 4. Valg til bestyrelsen på afdelingsmødet den 3. september 2020
 

 Bestyrelsesmedlem Janni Lund genopstiller ikke.
 Så der skal vælges en ny på afdelingsmødet,samt 2 suppleanter.

 5. Dato for havevandring.

 Havevandring blev gjort den 23. juni 2020
 lige efter bestyrelsesmødet.
 Og dem der var problemer med sender administrationen brev ud til.

 6. Evt.
 Der var intet af bemærke.

Tilstede ved mødet var

Vicevært Kurt Jacobsen, Hanne Sørensen, Janni Lund og Jørgen Knudsen.
 

 
 

  



 


